
 Zápis z 52. jednání školské rady – 11. 10. 2023 

Přítomni:  
členové školské rady 
Za zřizovatele: Mgr. Eva Šímová; Lenka Karalová, starostka Obce Sebranice  
Za zákonné zástupce žáků: Ing. Jarmila Sommerová, Ing. Petr Jiráň 
Za pedagogické pracovníky: Mgr. Jindřich Novotný, Mgr. Andrea Kvasničková 
hosté 
Ředitelka školy: Mgr. Jitka Kučerová  

Program:  

1. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy na školní rok 2022-2023 

2. Různé 

Průběh jednání: 

1. Předseda Mgr. Jindřich Novotný přivítal přítomné a představil Ing. Jarmilu Sommerovou, 
která byla nově zvolena do ŠR.  

2. Paní ředitelka Mgr. Jitka Kučerová komentovala Výroční zprávu o činnosti školy na 
školní rok 2022-2023. Podrobně se věnovala změnám v počtu žáků, změnám zaměstnanců 
školy, naplňování Strategického plánu rozvoje školy, vyhodnocení naplňování cílů 
školního vzdělávacího programu, výsledkům testování SCIO v matematice, českém a 
anglickém jazyce 6. a 9. ročníku, špatným výsledkům testování tělesné zdatnosti ve 3. a 7. 
ročníku, aktivitám školy, úspěchům našich žáků a hospodaření školy.  
Paní starostka se zajímala o vzdělávání učitelů. Doporučila hledat cesty k namotivování 
všech učitelů, zdůraznila důležitost sdílení úspěchů žáků mezi sebou. 

3. Různé 

 Paní starostka Lenka Karalová informovala v návaznosti na diskuzi z minulé ŠR 
k chystaným změnám zákonu č. 561/2004 Sb. k 1. 1. 2024, co se dozvěděla. 
Výši školní úplaty by měl stanovovat zřizovatel z důvodu ochrany sociálně 
slabých, bude navázána na minimální mzdu. Zrušení práva pedagogických 
pracovníků na „využívání metod, forem a prostředků dle vlastního uvážení v 
souladu se zásadami a cíli vzdělávání při přímé vyučovací, výchovné, speciálně 
pedagogické a pedagogicko-psychologické činnosti“ má zajistit, aby ředitel školy 
měl možnost působit na učitele tak, aby se přizpůsobili moderním trendům. 

 Paní starostka seznámila přítomné se zpravodajem Škola v právu. 

 Pan Novotný informoval o špatném stavu tabletů na 1. stupni (pomalé, sekají se). 
Vloni prošly servisem, ale vzhledem k jejich stáří se problémy objevují. Z 
důvodu výuky informatiky na prvním stupni a rozvíjení digitálních kompetencí 
žáků, bude nutné v budoucnu zakoupit notebooky. 

 Paní ředitelka se zajímala o způsob financování nákupu konvektomatu do školní 
kuchyně v Sebranicích.  

  



 Usnesení:  

1. Školská rada jednohlasně schválila Výroční zprávu o činnosti školy na školní rok 2022-
2023 

2. Příští zasedání školské rady se uskuteční v budově OÚ Sebranice dne 20. 3. 2024 od  
16 hodin. 
 

Zapsala: Mgr. Andrea Kvasničková 

Ověřil: Mgr. Jindřich Novotný 


